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展示最新科技产品 · 搭建交流合作平台

提升高效管理水平与服务 · 助力智慧机场建设与发展
Showcasing the latest technology products and providing a platform for 

communication and cooperation. Improving the efficient level of management and 
services and helping the construction and development of smart airports.
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展会概况
Exhibition  Overview

随着国家对机场建设及投资力度的不断加大，中国正迎来一轮“智慧机场”

信息化升级的高峰。根据我国机场数量的增加，以及千万级机场的增多，智慧机

场行业将有着广阔的发展前景。亚洲地区智慧机场领域专业采购盛会-首届上海国

际智慧机场建设与运营展展已于2019年11月与上海航展同期召开并获得巨大成

功，展会共吸引来自国内外近两百家机场领域的优秀供应商与数万名专业买家参

展参会，其中包括上海机场集团，山东机场集团，广西机场集团，南京禄口国际

机场，白俄罗斯机场集团，美国达拉斯机场，中国航信，华东凯亚，海康威视，

AVERY DENNISON，固力保，康宝安防，华清科盛等知名企业。展会期间还举

办了首届国际智慧机场发展高峰论坛与机场买家供需对接会等活动，论坛活动

吸引了苏南硕放国际机场、扬州泰州国际机场、常州国际机场、盐城南洋国际

机场等专业买家与中云智慧、高仙机器人、罗维尼、苏州理工雷科等众多供应

企业前来参会。首届智慧机场展通过现场展览展示、会议论坛与买家供需见面

会相结合形式，为供需双方提供了良好的展览展示、商贸洽谈与增加友谊的合

作交流平台。

With the Chinese government increasing in airport construction and investment, 
China is ushering in a peak of informatization upgrades for "smart airports." 
According to the increase of the number of airports and the increase of tens of 
millions level of airports, Chinese smart airport industrial will have broad 
development prospects. As the Asia's smart airport professional procurement 
event, "Shanghai international Smart Airport Facility and Operation Exhibition" 
has been held first time in November 2019 and achieved great success. The 
exhibition attracted nearly 200 excellent suppliers and thousands of professional 
buyers from the domestic and foreign, including Shanghai Airport Group, 
Shandong Airport Group, Guangxi Airport Group, Nanjing Lukou International 
Airport, Belarus Airport Group, Dallas Airport, TravelSky, East Cares, Hikvision, 
Avery Dennison, Gunnebo, Cambaum, Techbloom etc. The international smart 
airport development summit and the International Smart Airport Supplies-Buyers 
B2B Meeting were also held during the exhibition. The meeting attracted a large 
number of professional buyers and suppliers attended, such as Sunan Shuofang 
International Airport, Yangzhou Taizhou International Airport, Changzhou Benniu 
International Airport, Yancheng Nanyang Airport, SinoCloud Wisdom, Gs-robot, 
Rovinj, Suzhou Racobit etc. The first Smart Airport Exhibition combines on-site 
exhibition display, conference and supplies-buyers B2B meeting to provide a 
good platform to increase friendship for both suppliers and buyers to exhibit 
exhibitions.
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为更好的推进全球智慧机场建设与运营，突显展会的专业性和行业影响力。

在首届智慧机场展成功召开的基础上，今年将第二届智慧机场展升级为中国（上

海）国际智慧机场建设与运营展览会，由中国民用机场协会牵头主办，中国航空

运输协会、上海市航空学会等单位共同支持，高登商业展览具体承办。时间定于

2021年06月16日-18日在上海新国际博览中心召开。展会期间还将举办第二届国

际智慧机场建设与发展高峰论坛及国际智慧机场买家见面会等多场论坛活动。届

时，将吸引来自全球地区的各大机场、航空公司、民航机场建设集团、设计规划

院等单位以及其他国家的专业买家参会。给供需双方搭建了一个交流合作的平

台，为促进全球地区智慧机场建设与发展起到了积极的推动作用。

新的机遇
New Opportunities

In order to better promote the construction and operation of global smart airports, 
highlight the professionalism and industry influence of the exhibition. On the basis 
of the success of the first exhibition, The 2nd Smart Airport Exhibition will hold by 
the China Civil Airport Association, supported by the China Air Transport 
Association and Shanghai Aviation Society, undertaken by Golden commercial at 
Shanghai New International Expo Center from June 16-18, 2021. During the 
exhibition, a number of activities such as The 2nd International Smart Airport 
Facility and Operation Summit and International Smart Airport Supplies-Buyers 
B2B Meeting will be held. At that time, it will attract professional buyers from major 
airports, airlines, civil aviation airport construction groups, design and planning 
institutes at home and abroad. It will build a good platform for both supply and 
demand sides, and play a positive role in promoting the construction and 
development of smart airports at home and abroad.
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展出大类
Major Exhibits

·航站楼建设与装置

乘客信息处理、智能行李处理、智能安检设备及安

防监控系统、智能货物分拣处理、绿色机场航站楼

节能设计及装置、休息区及免税店等基础设施建

设、候机楼与停车场软硬件设备及智能系统等；

·智慧数据管理

综合智慧机场解决方案、云计算与人工智能信息技

术及软件、机场，行李，交通，乘客，货物智能管

理与5G等互联网服务等；

·停机坪建设与地面服务

智能消防救援系统、标示系统、照明系统、牵引车

辆、机场摆渡车、廊桥、除雪除冰制剂和驱鸟设

备、货物，行李，乘客综合智能跟踪处理跑道，机

库等设计与建设等；

·其它与相关服务

协会（学会）组织、教育培训机构、报刊、杂志、

网站与出版物等。

·Terminal building and installation
Passenger information processing, Smart baggage handling, 
Intelligent security inspection equipment and security monitoring 
system, Intelligent cargo sorting processing, Energy-saving 
design and installation of green airport terminal, Construction of 
rest areas and duty-free shops infrastructure, Terminals, Parking 
software and hardware, Other intelligent equipment etc.

·Smart data management
Comprehensive smart airport solution, Cloud computing and 
Artificial intelligence information technology software, Intelligent 
management system of airports luggage, transportation, 
passengers, and cargo, 5G applications and Other Internet 
services.

·Apron construction and ground services
Intelligent fire rescue system, Marking system, Lighting system, 
Towing vehicle, Airport shuttle bus, Air bridge, Snow and ice 
melting agent and equipment, Bird repellent equipment, 
Integrated intelligent tracking processing runway system of Cargo, 
Baggage, Passenger, Design and construction of hangar etc.

·Other related services
Associations(Societies)organizations, Education and Training 
institutions, Newspapers, Magazines, Websites and Publications etc.

• International Standard Booths: 
For overseas enterprises: USD 4800/Expo; 3m×3m
Each standard booth consists of 3-sided white partitions, 
bilingual fascia board, 1 information counter, 2 folding chairs, 
fully-floored carpet, 2 arm spotlights, 1 220V/5A power socket 
and 1 wastebasket. 

• Indoor Raw Space: 
For overseas enterprises: USD 480.00/Sq.m.
Note: The raw space (minimum 36 sq.m.) only supplies a show 
space excluding stand frames, show equipment, carpet and 
power supply, etc.

· 国际标准展位：

A：国内企业：19800.00/展期（RMB） 3m×3m

B：国外企业：  4800.00/展期（USD） 3m×3m

注：标准展位（包括：三面白色壁板、中（英）文楣

牌制作、咨询桌一张、折椅二张、地毯满铺、展位照

明、220V/5A电源插座一个、废纸篓一个。）

· 室内光地：

国内企业：2000.00（RMB）/平方米/展期

国外企业：  480.00（USD）/平方米/展期

注：（最少36平方米起租）“光地”只提供参展空

间，不包括展架、展具、地毯、电源等。

参展费用
Participation Fees
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绿色和智慧已成为未来机场的两大发展趋势，在机场项目设计、建设和运营

管理的每一个环节中贯彻智慧机场的理念。世界范围内的250家机场行业领袖汇

聚一堂，旨在以全球的视角对中国机场扩建以及建设的展望，共同深入探讨绿色

智慧机场建设的新技术、新成果及新趋势，为业内的运营商、投资方、供应商、

研究院所等以及相关机构的合作搭建一个专业的交流平台，促进机场智能化行业

完整产业链的形成，推动机场行业的高速发展。

Green and smart have become the two major development trends of airport in the 
future. We aim to merge the idea of smart and green airport into every aspect of 
the airport design, construction and operation. Over 250 industry leaders all over 
the world will gather to look ahead to China's airport expansion and construction 
in view of globalization, discussing the new technology, new achievements and 
new trends of green airport construction, building a professional communication 
platform for industry operators, investors, suppliers, research institutes and 
related organizations, promote the formation of a complete industrial chain and 
rapid promote the development of the airport industry.

国际智慧机场买家见面会将在展会期间举办，活动将特邀国内外各大机场集

团的主要负责人在现场进行样品采集与信息的收集。通过供需双方一对一面对面

的交流方式，以促进供求双方的了解和友谊。

The International Smart Airport Supplies-Buyers B2B Meeting will be held in 
meeting during expo. Domestic and foreign airports and chief leaders of related 
large enterprises procurement, maintenance and engineering departments will be 
specially invited for sample & information collection. Meeting through one-to-one 
and face-to-face communication to promote the mutual understanding and 
enhance the friendship between the supply and demand parties.

第二届智慧机场建设与发展高峰论坛
The 2nd International Smart Airport Facility and Operation Summit 

国际智慧机场买家见面会
The International Smart Airport Supplies-Buyers B2B Meeting

·政府

·民航监管机构

·民用/军用机场

·民用/货运航空公司

·航空维修服务公司

·地面操作公司

·IT技术专家

·航空管制

·机场建筑/设计/顾问公司、

行业媒体等

·Government
·Civil Aviation Authority
·Civil / military airports
·Civil / Cargo carriers
·Maintenance and 
Servicing

·Ground handlers
·IT technical experts
·Air traffic control
·Airport Architecture/ design 
/ consulting companies, 
industry media, etc.

参会人员
Participants
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同期活动
Concurrent Activities



如欲订“SACE CHINA 2021”展位和了解更多信息，请通过以下联络方式:
To reserve the booth of “SACE CHINA 2021” or learn more information, please contact:

中国上海市浦东新区金高路1296弄151号4028-4029室（201206）
Room 4028-4029, No.151, Lane 1296, Jingao Road, Pudong New District, 
201206, Shanghai, PRC

（86-21）5013-1760  6439-6190

（86-21）5013-1761

info@airexpochina.com

平安机场 丨 绿色机场 丨 智慧机场 丨 人文机场
Safer  Airports丨Green Airports丨Smarter Airports丨Cultural Airports

www.airportfair.com


